
 

 

 

 

 

 

 1 

 

Wendi Chen 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

◼ Corporate compliance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Chen is mainly engaged in domestic and international commercial dispute resolution, including 

civil and commercial litigation and commercial arbitration.  Ms. Chen has assisted in handling cases 

involving corporate control disputes, equity transfer disputes, equity repurchase disputes, shareholder 

qualification disputes, and liability disputes for damaging company interests, as well as sales contract 

disputes, loan contract disputes, lease contract disputes, and other various types of contracts.  In 

addition, Ms. Chen assists in providing relevant consulting and services in the field of corporate 

compliance. 

EDUCATION 
Ms. Chen graduated from China University of Political Science and Law with an LL.B. degree in 

2019 and a master's degree in Law in 2022. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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陈文镝 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

◼ 公司合规 

工作经历 

陈文镝女士主要从事国内外商事争议解决业务，包括民商事诉讼及商事仲裁。陈文镝女士协

助处理的案件涉及企业控制权纠纷、股权转让纠纷、股权回购纠纷、股东资格纠纷、损害公

司利益责任纠纷等与公司有关的纠纷，买卖合同纠纷、借款合同纠纷、租赁合同纠纷等常见

合同纠纷。此外，陈文镝女士还协助为企业提供合规领域的相关咨询与服务。 

教育背景 

陈文镝女士于 2019 年取得中国政法大学法学学士学位，于 2022 年取得中国政法大学法学硕

士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


